

## Protokoll fört vid U-schacks styrelsemöte 98-08-23

### Närvarande:

Roger Andersson  
Per Hedlund  
Jonas Höijer (adj)  
ÅkeLindén  
Christer Sandberg  
Per-åke Yngwén  
Gert Åkerman

### Övriga:

Rasmus Myklebust  
Christina Einarsdotter  
Gun-Britt Sirén  
Johan Nordebrink  
Mikael Didriksson  
Berndt Holmqvist

§1 Mötet öppnades av ordförande Gert Åkerman.

§2 Till sekreterare för mötet valdes Christer Sandberg.

§3 Dagordningen fastställdes

§4 Föregående protokoll godkändes

§5 Ekonomisk redogörelse. Kassören Åke Lindén lämnade en rapport. Det ekonomiska läget är acceptabelt. Vi har 57000 kr i fordringar på SSF från Riksfinalen för schack-4an i april. Åke avvaktar med att tillgripa lämpliga åtgärder till september måndas ingång.

a) Milersättningen höjs till 15 kr mil.

b) Till firmatecknare utsågs Gert Åkerman (ordf) och Åke Lindén (kassör) var och en förs sig. Beslutades också att Attestering av räkningar ska ske av respektive kommittéansvarig. Belopp över 20000kr attesteras även av Gert Åkerman (ordf) och Åke Lindén (kassör).

§6 Gert rapporterade att Christer, Roger och Johan anmälts som distriktsinstruktörer till SSF. Mötet uppdrog åt Gert att även anmäla Per Hedlund.

§7 Tävlingskommittén avlade rapport. Den har beslutat att bifalla Tore Liljegrens förslag att höja bonusen i schack-4an till 1½. Ändringen föranleder ändring av informationsfoldern vilket snarast genomförs (Christer) och överlämnas till Åke för duplicering och distribution till länets klubbar.

En GP-turnering kommer att genomföras med de ordinarie tävlingarna som grund + några arrangerade utanför U-schacks regi direkt av klubbar inom distriktet.

Kurs- och tävlingskalender granskades och godkändes.

Tk kommer under kommande år att bestå av följande (ytterligare personer är välkomna att delta):

Roger Andersson  
Christer Sandberg (sammankallande)  
Johan Nordebrink

Kommittén för att genomföra schack-4an distriktsfinal konstituerades. Den består av följande personer:

Christina Einarsdotter (sammankallande)  
Per-åke Yngwén  
Rasmus Myklebust  
Nina Eriksson  
Tord Hermansson  
Sara Landolsi

§8 Utbildningskommittén avlade sin rapport. Man ska i år satsa på föräldragrupper. Man har lagt fast en organisation för veckoslutslägren. Ett "länslag" kommer att utses i samband med lägerverksamheten. André håller i detta projekt som syftar till att stimulera de något äldre barnen (ungdomarna). Styrelsen framhöll att verksamheten inte får inkräkta på breddverksamheten. Kommittén kommer under året att bestå av:

Rasmus Myklebust  
Per Hedlund (sammankallande)  
Gun-Britt Sirén  
Jocke Eklund (ej ledamot i styrelsen)  
André Nilsson (ej ledamot i styrelsen)

§9 I nästa utskick sammanställs av Gert och följande skall ingå:

- Detta protokoll (Christer)
- Inbjudan till Arosträffen (Johan)
- Inbjudan till GP-turnering (Johan)
- Inbjudan till Arosmästerskapet (Christer)
- Inbjudan till Individuella skol-DM (Christer)
- Uppdaterad adresslista (Christer)
- Virsbodraget (Christer)
- Blixt och dunder (Christer)
- Kalender (Christer)

Namngiven person har ansvar för att se till att Gert har resp. dokument senast fredag. Gert lämnar in för tryckning måndag. Christer förser Åke med etiketter och Åke distribuerar till klubbarna (som förhoppningsvis mottar utskicket i slutet av vecka 36).

§10 Per rapporterade från sommarlägret.

§11 En ledarkurs i SSF:s regi kommer att genomföras 11-13 september i Västerås. Beslutades att medlemmar i U-schacks styrelse får delta på U-schacks bekostnad. Klubbarna uppmanas att ta tillfället i akt och delta i största möjliga utsträckning då det nu genomförs i Västmanland.

§12 Inga övriga frågor

§14 Mötet avslutades och ordföranden tackade för visat intresse. Nästa möte är 98-11-29 kl 17.

Vid protokollet

Christer Sandberg